
 
 
       
 

Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd. De vragen kunnen van een toelichting worden voorzien. Bij de vragen wordt 
aangegeven, of schriftelijke of mondelinge beantwoording wordt verlangd. De vragen worden - via de griffier - bij de voorzitter van de raad 
ingediend. Deze draagt er zorg voor dat de vragen zo spoedig mogelijk ter kennis van de overige leden van de raad en het college worden gebracht (artikel 
40 RvO, lid 1 en 2). Beantwoording vindt normaal gesproken binnen drie weken plaats. 

  

 

 
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE VAN B&W 
 

 

Schriftelijke vraag van: Linda Verschuur, 50PLUS en Jeanet Meijerink, VVD 
 

 
Slagharen, 18  januari 2021 

 
 
Aan de voorzitter van de raad, 
 
Bij de weekberichten van 6 januari heeft u ons geïnformeerd over de aanbesteding huishoudelijke 
hulp. Op 23 december ontvingen we een brief van de Coöperatie Helpgewoon afdeling Hardenberg 
dat zij het enorm betreuren dat zij niet één van de partijen zijn die in aanmerking komen voor de 
aanbesteding huishoudelijke hulp. Daarnaast zijn er naar aanleiding van de brief, technische vragen 
gesteld door 50PLUS, aan het ambtelijk apparaat en heeft u in de raadsvergadering een opmerking 
gemaakt met betrekking tot Helpgewoon. 
 
Toch hebben wij nog enkele vragen: 
 

1) Organisatie Helpgewoon thuiszorg Hardenberg heeft laten weten dat zij zich niet kunnen 
vinden in dit besluit. De organisatie moet stoppen als dit besluit definitief is. Helpgewoon is 
in onze ogen een hele goede partij om zorg te verlenen in onze gemeente, zij hebben een 
goede tevredenheidsscore, zijn een platte organisatie met weinig overheadkosten en dat ze 
geliefd zijn is te merken in de groei die ze de laatste jaren hebben laten zien. Namelijk met 
meer dan 300% gestegen naar 88 tevreden gebruikers van hun service.  
Bestaat er ook een mogelijkheid om via een procedure alsnog toegevoegd te kunnen 
worden?  In plaats van via onderaannemerschap via één van de grote partijen te worden 
toegevoegd. En mocht dat niet kunnen wat zijn dan de financiële gevolgen voor de 
medewerkers die nu via Helpgewoon hun diensten aanbieden? 

2) U kiest voor 3 aanbieders omdat ze genoeg capaciteit hebben om de zorg te leveren in onze 
gemeente, maar er zijn maar 2 partijen die ook historie hebben in onze gemeente. Hoeveel 
van de 1395 inwoners die gebruik maken van de voorziening huishoudelijke hulp waren in 
december 2020 ondergebracht bij Carinova of Beter Thuis Wonen? 

3) Is dit het gevolg van de Europese aanbesteding?  Waarom hebben we gekozen voor een 
Europese aanbesteding ? Heeft dit tot uitsluiten van de kleine(re) partijen geleid? 
  

Dit waren ons vragen, wij zien de beantwoording graag tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens VVD en 50Plus 
 
Jeanet Meijerink en Linda Verschuur 


